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ACTA NÚM. 113 
 
Assistents: 
Francisco José Morente Valero, president 
Eduard Ariza Solé 
Jordina Belmonte Soler 
Joaquín Beltrán Antolín 
Joan Carbonell Manils 
Maite Carrassón López de Letona 
Jordi Fernández Castro 
Vicent Fonollosa Pla 
Antoni García Borrás 
Carles Gispert Pellicer 
Olga Lanau Rami 
Anna Marbà Tallada 
Jordi Obiols Llandrich 
Rosa M. Ortuño Mingarro 
José Francisco Pérez Hernández 
Josep Ros Badosa 
Armand Sánchez Bonastre 
Joan Serra Sagristà (en substitució de 
Ferran Martín Antolín) 
Magda Solà Tey 
Pere Ysàs Solanes 
Esther Zapater Duque 

 

A Bellaterra, a les 11.07 h del dia 28 de febrer de 
2018, es reuneixen en sessió ordinària, a la sala de 
juntes del Rectorat i sota la presidència del 
vicerector de Personal Acadèmic, el doctor 
Francisco José Morente Valero, els membres de la 
Comissió de Personal Acadèmic assenyalats al 
marge. 

S’han excusat d’assistir a la reunió el doctor David Gutiérrez Colominas i el doctor Ferran Martín 
Antolín. 
 
No hi assisteixen la senyora Petra Johanna Benyei Peco, el doctor Daniel Franco Puntes, el doctor 
Antonio Iglesias Fonseca, el senyor Oriol Parareda Casablancas, el doctor Albert Pastor Martínez, 
el doctor Diego Prior Jiménez ni el doctor Ricard Ripoll Villanueva.  
 
 Hi assisteix, amb veu i sense vot, el senyor Santiago Hidalgo de Arias, adjunt per a Temes 
Docents al Vicerectorat de Personal Acadèmic. 
 
Hi actua, com a secretària, la senyora Montse Tarjuelo Jacas, lletrada del Gabinet Jurídic de la 
UAB. 
 
 
Ordre del dia  
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
2.  Informe del vicerector de Personal Acadèmic. 
3. Convocatòria de concursos públics a places assistencials de cossos docents vinculades a 
l’Hospital de la Santa Creu i de Sant Pau. 
4. Convocatòria de concursos públics a places assistencials de professorat agregat en règim de 
contracte laboral vinculades l’Hospital de la Santa Creu i de Sant Pau. 
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5. Convocatòria de concursos públics de places assistencials de cossos docents vinculades a 
l’Institut Català de la Salut.  
6. Convocatòria de concursos públics a places assistencials de professorat agregat en règim de 
contracte laboral a l’Institut Català de la Salut. 
7. Convocatòria de concursos públics a places de cossos docents universitaris de professors 
titulars d’universitat. 
8. Convocatòria de concursos públics a places de professor agregat en règim de contracte laboral. 
9. Informació del desenvolupament de la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent per optar a 
la retribució addicional del tram docent autonòmic. 
10. Aprovació de canvi d’àrea de coneixement de professorat. 
11. Informació sobre l’assignació de recursos de professorat de la plantilla B als departaments i 
unitats docents hospitalàries per al curs 2018-2019. 
12. Modificació del model i els criteris de priorització de les places de catedràtic contractat 
(repartiment de les places entre els àmbits). 
13. Assumptes de tràmit. Informació dels col·laboradors de docència o recerca nomenats durant el 
mes de gener de 2018. 
14. Torn obert de paraules. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda aprovar l’acta de la sessió del 
dia 24 de gener de 2018. 
 
 
2. Informe del vicerector de Personal Acadèmic 
 
El vicerector de Personal Acadèmic inicia l’informe explicant que s’ha reunit amb la delegada de la 
rectora i el director general d’Universitats de la Generalitat de Catalunya a la Direcció General 
d’Universitats (DGU) per parlar de l’oferta pública d’ocupació del PDI de la UAB per a l’any 2018, i 
les dades per a l’oferta de l’any 2018 són les següents: de l’any 2017 hi ha 67 places vacants, i la 
proposta de repartiment seria: 12 places de catedràtic per torn lliure, la qual cosa permetria treure 
12 places més de promoció, sense consumir taxa de reposició; 45 places d’agregat, prioritzades 
segons el model establert, i 10 places més que s’han de reservar per a antics Ramón y Cajal que 
hagin acabat el contracte i tinguin el reconeixement I3; es trauran també 8 places més de 
catedràtic contractat, ja que no consumeixen taxa de reposició perquè són de promoció. 
Finalment, explica que segurament es podrà afegir la taxa addicional per estabilitzar interins, tal 
com es va fer l’any passat, però que no se sabrà fins que no s’aprovin els Pressupostos generals 
de l’Estat, tot i que el director general d’Universitats té la impressió que es mantindrà aquesta taxa 
addicional també per a aquest any i, si fos així, es podrien convocar unes 23 places d’agregat i 
unes 9 de titular i, en total, l’oferta pública d’ocupació podria contenir gairebé unes 90 places de 
professorat interí. 
 
A continuació, explica que es va parlar també amb el director general d’Universitats de la capacitat 
de contractació que tindrà la UAB, que seria d’unes 34 places noves, i informa que la DGU té una 
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posició més flexible que en el passat i es podria demanar una ampliació sobre aquesta capacitat 
de contractació amb determinats condicionants: que no s’incrementi la despesa de capítol I, que 
no s’incrementi el nombre d’efectius i que les places siguin per al Programa Serra Húnter. Pel que 
fa al repartiment d’aquestes places, diu que es calcula que 20 places serien per als investigadors 
postdoctorals que es puguin acreditar segons l’acord del 2015, i que d’aquests postdocs en 
queden uns 33 per estabilitzar, dels quals 7 o 8 podrien allargar el termini per supòsits de 
maternitat, etc., i  25 o 26 es podrien estabilitzar, però diu que potser hi haurà entre 4 i 7 persones 
que no podran passar a agregats interins perquè no s’acreditaran. Explica que això provocaria que 
quedarien 14 places de lector per convocar, i que van comentar amb el director general la 
possibilitat d’aprofitar algun recurs més per poder treure alguna plaça més per sobre d’aquestes 
14.  
 
Diu que es va comentar també amb el director general la situació de quatre lectors que provenen 
de les promocions que estaven dins del model de carrera acadèmica de la UAB que establia que 
els lectors es podien estabilitzar com a agregats o com a titulars segons l’acreditació que 
tinguessin. Explica que després la política de professorat de la Generalitat va canviar i només es 
va permetre que s’estabilitzessin com a agregats amb l’acreditació de l’AQU. Diu que, d’aquest 
col·lectiu, queden aquests quatre lectors i informa que: quan van acabar el contracte, no tenien 
l’acreditació de l’AQU i l’ANECA havia tancat i no es podia demanar l’acreditació de titular, i es va 
arribar a un acord amb el comitè d’empresa perquè tinguessin les mateixes oportunitats que els 
seus companys, i es van contractar com a associats en espera que l’ANECA obrís les 
acreditacions, i s’hauran de presentar obligatòriament a la primera convocatòria d’acreditació i, si 
l’obtenen, es podran quedar com a titulars interins i, si no l’obtenen, quedaran desvinculats i 
aquestes places vacants podran incrementar les 14 de lectors per convocar aquest 2018.  
 
Per acabar l’informe relatiu a la reunió amb el director general, el vicerector explica que se li va 
insistir molt que, si no s’incrementava el pressupost pel capítol I, la situació seria crítica a les 
universitats, i que el director general es va mostrar conscient i sensible amb el tema, però no serà 
un assumpte fàcil ateses les circumstancies polítiques actuals entre l’Estat i la Generalitat de 
Catalunya. 
 
A continuació, explica que no hi ha novetats respecte al pagament dels trams dels interins, ja que 
el pagament dels endarreriments suposa un impacte per al Pressupost del 2018 inassumible per la 
UAB, i que la Generalitat hauria de posar els recursos. Explica que va enviar un correu a totes les 
persones afectades en què explicava la situació i els deia que la voluntat de la UAB era pagar, 
perquè era just, però que era inassumible des del punt de vista pressupostari. Informa que els 
agregats interins que vagin guanyant les places passaran a cobrar els trams des de la data de 
canvi de contracte, però que per als endarreriments hauran d’esperar com la resta del col·lectiu.  
A continuació, explica com va el desenvolupament del Programa Serra Húnter, diu que ja estan en 
curs els processos selectius dels lectors de la crida internacional del febrer del 2017 i que 
s’haurien d’haver incorporat aquest febrer (2018) però que es va endarrerir el procés, perquè 
l’aprovació parlamentària de la renovació del conveni del programa amb les universitats es va 
endarrerir, i també estan en curs els concursos de les 23 places de lectors de la crida de juliol de 
2017, que segurament es podran incorporar al setembre.  
 
Finalment, explica la voluntat de cancel·lar la sessió de la Comissió de Personal Acadèmic 
prevista per al proper 5 d’abril i diu que la idea seria passar-la al 19 d’abril amb motiu del calendari 
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necessari a l’Àrea de PDI i Nòmines per a la convocatòria de les places de professorat associat, 
postdoc, etc. 
 
A continuació, s’inicia un torn d’intervencions i es planteja si aquest any s’hauran de fer concursos 
per a totes les places d’associats, amb independència de si són nous, són pròrrogues, etc., i el 
vicerector respon que estan preparant el document amb instruccions sobre contractació, però la 
idea és que totes les places noves surtin a concurs i que les antigues, si es van convocar l’any 
passat, no calgui que tornin a passar concurs, però que si són d’anys anteriors s’hagin de 
convocar el 50 % de les places d’associats de cada departament, i que sigui el mateix 
departament qui decideixi quines places surten i quines no, i les que no surtin aquest any surtin 
l’any següent. 
 
Tot seguit, es demana si no es poden treure aquest any el 100 % de les places, ja que escollir 
quines surten i quines no pot generar distorsions, i el vicerector respon que si tots els 
departaments volguessin convocar el 100 % de les places es col·lapsarien l’Àrea. El cap de l’Àrea 
del PDI i Nòmines diu que està previst que tot el procediment sigui digital, via web, i l’admissió de 
les candidatures també la faran des de l’Àrea, però que tot i això és una feina ingent. Finalment, el 
vicerector explica que abans del proper divendres sortiran les instruccions de contractació per al 
curs 2018-2019, es convocarà els gestors per explicar-los totes les possibilitats i ja es veurà que el 
calendari és molt ajustat, i per això vol demanar disculpes per avançat. 
 
 
3. Convocatòria de concursos públics a places assistencials de cossos docents vinculades a 
l’Hospital de la Santa Creu i de Sant Pau 
 
El vicerector presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que les dades concretes d’aquesta 
convocatòria es troben en la documentació i que en aquest cas, com que és una plaça docent 
vinculada a un hospital, amb caràcter previ a aquesta aprovació s’ha hagut de reunir la comissió 
mixta Hospital-Universitat per autoritzar aquesta proposta de convocatòria. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment i per delegació del Consell de Govern, 
acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria d’una plaça assistencial de catedràtic d’universitat 
vinculada a la Unitat Docent de l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau, de conformitat amb 
l’annex adjunt.  
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
4. Convocatòria de concursos públics a places assistencials de professor agregat en règim de 
contracte laboral vinculades a l’Hospital de la Santa Creu i de Sant Pau 
 
El vicerector presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que les dades concretes d’aquesta 
convocatòria es troben en la documentació i que en aquest cas, com en l’anterior, com que són 
places docents vinculades a hospitals, amb caràcter previ a aquesta aprovació s’ha hagut de 
reunir la comissió mixta Hospital-Universitat per autoritzar aquesta proposta de convocatòria. 
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La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment i per delegació del Consell de Govern, 
acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria de places assistencials de professorat agregat en règim de 
contracte laboral vinculades a la Unitat Docent de l’Hospital de la Santa Creu i Sant Pau, de 
conformitat amb l’annex adjunt.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
5. Convocatòria de concursos públics de places assistencials de cossos docents vinculades a 
l’Institut Català de la Salut 
 
El vicerector presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que, com en els altres punts, les 
dades concretes d’aquesta convocatòria es troben en la documentació i que, com que són places 
docents vinculades a un hospital, amb caràcter previ a aquesta aprovació s’ha hagut de reunir la 
comissió mixta Hospital-Universitat per autoritzar aquesta proposta de convocatòria. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment i per delegació del Consell de Govern, 
acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria de places de catedràtic d’universitat i de professor titular 
d’universitat vinculades a l’Institut Català de la Salut, de conformitat amb l’annex adjunt.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
6. Convocatòria de concursos públics a places assistencials de professor agregat en règim de 
contacte laboral a l’Institut Català de la Salut 
 
El vicerector presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que, com en els altres punts, les 
dades concretes d’aquesta convocatòria es troben en la documentació i que, com que són places 
docents vinculades a un hospital, amb caràcter previ a aquesta aprovació s’ha hagut de reunir la 
comissió mixta Hospital-Universitat per autoritzar aquesta proposta de convocatòria. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment i per delegació del Consell de Govern, 
acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria de places assistencials de professorat agregat en règim de 
contracte laboral vinculades a l’Institut Català de la Salut, de conformitat amb l’annex 
adjunt.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
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7. Convocatòria de concursos públics a places de cossos docents universitaris de professor titular 
d’universitat 
 
El vicerector presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica que, en aquest cas, aquesta 
convocatòria conté places de campus, i que les dades concretes consten a la documentació. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment i per delegació del Consell de Govern, 
acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria de places de professor titular d’universitat, de conformitat 
amb l’annex adjunt.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
8. Convocatòria de concursos públics a places de professor agregat en règim de contracte laboral 
 
El vicerector de Personal Acadèmic presenta aquest punt i explica que, com en el cas anterior, en 
aquest cas les places d’aquesta convocatòria són places de campus. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment i per delegació del Consell de Govern, 
acorda: 
 
Primer. Aprovar la convocatòria a places de professorat agregat en règim de contracte 
laboral, de conformitat amb l’annex adjunt. 
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
9. Informació del desenvolupament de la convocatòria d’avaluació de l’activitat docent per optar a 
la retribució addicional del tram docent autonòmic 
 
El vicerector de Programació Acadèmica i Qualitat presenta aquest punt de l’ordre del dia, explica 
que és un punt d’informació sobre la convocatòria i comenta que el procés de sol·licitud dels trams 
està en marxa, i recorda que ja s’ha anat informant els professors que eren possibles candidats i 
també s’ha informat tot el professorat. Pel que fa al procés, explica que s’han començat a rebre 
sol·licituds per via informàtica i que han rebut alguna sol·licitud en suport paper i que, com que és 
el primer any que es fa per via informàtica, s’admetran també les que s’han fet en suport paper, 
que són molt poques. 
 
A continuació, explica que en la darrera sessió d’aquesta comissió va sorgir el tema de les 
comissions d’avaluació, ja que es donava el cas que hi havia algun membre que no era de la 
mateixa àrea de coneixement de la comissió corresponent, i es van comprometre a estudiar com 
canviar-ho. Comenta que s’han mirat el reglament i la guia d’avaluació i que aquesta diu que la 
durada mínima de les comissions d’avaluació és de tres anys i que, com que hi ha gent que ja fa 
tres anys que hi és, es donarà l’opció que la renovació sigui esglaonada, i pel que fa a les 
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comissions que avaluaran aquesta convocatòria es pretén que tots els membres compleixin els 
requeriments previstos a la guia i que siguin de l’àrea corresponent i, si per aconseguir que siguin 
de la mateixa àrea s’ha de contactar amb els degans o directors, així es farà.   
 
Tot seguit, s’inicia un torn d’intervencions i es planteja que, a la llista de possibles candidatures a 
l’avaluació dels trams, hi ha professorat que està en serveis especials, etc., i no des dels darrers 
dos o tres anys, sinó des de fa deu o quinze anys, i es demana si es pot fer alguna cosa per tal 
que això no passi. També s’agraeix la receptivitat de canviar les comissions i es reitera la 
col·laboració dels degans, i en aquest sentit es comenta que els hi demanen als degans que 
insisteixen a la gent del seu centre per tal que es presentin a l’avaluació, i es troben amb gent que 
ja són catedràtics des de no se sap quan i que no poden tenir més trams, o que estan en serveis 
especials des de fa molt temps, i que és una situació estranya i potser s’hauria de mirar que les 
persones que no poden demanar-ho no surtin a la llista. Es planteja el reconeixement del 
Programa Argó, ja que dels 15 crèdits que corresponen es demana, quan són compartits entre dos 
professors, quin percentatge té cada professor. 
 
El vicerector diu que s’ha d’enviar la informació igualment  a tothom, però que estudiaran si es pot 
fer alguna cosa amb el professorat que porta molt de temps en aquestes situacions particulars. 
Manifesta que s’està obert a millorar la informació que es subministra i que hi ha d’haver bona 
comunicació i intentar que el procés sigui fàcil. Finalment, demana que li enviïn tots aquests 
suggeriments i diu que els estudiaran des de l’Àrea amb la idea de no donar més feina a les 
facultats. Respecte al Programa Argó, diu que a vegades la dedicació no és del 50 % per cada 
professor i per això es demanarà el repartiment de la participació dels professors.   
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Considerar-se assabentada del desenvolupament de la convocatòria d’avaluació de 
l’activitat docent per optar a la retribució addicional del tram de docència autonòmic per al 
professorat funcionari i contractat de la UAB.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Programació Acadèmica i Qualitat l’execució i el 
seguiment d’aquest acord. 
 
 
10. Aprovació de canvi d’àrea de coneixement de professorat 
 
El vicerector de Personal Acadèmic presenta aquest punt i explica que aquesta possibilitat de 
canvi d’àrea de coneixement s’ha introduït darrerament al Reglament de personal acadèmic i, tal 
com preveu el Reglament, s’ha fet arribar al Vicerectorat la sol·licitud motivada del personal 
acadèmic que vol el canvi d’àrea acompanyada d’un informe favorable del departament, així com 
les memòries justificaves, i com que correspon a la Comissió de Personal Acadèmic analitzar i 
autoritzar els canvis d’adscripció s’inicia un debat a la Comissió.  
 
Es planteja el cas d’un professor que és interí i que demana el canvi, i la Comissió conclou que, 
quan aquesta persona guanyi el concurs corresponent, demani el canvi d’àrea. 
 
A continuació, s’inicia un torn d’intervencions i es planteja que en el Departament de Traducció i 
d’Interpretació i d’Estudis de l’Àsia Oriental han detectat que tenen professors temporals de 
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Traducció i d’Interpretació en el contracte dels quals indica que són d’Estudis de l’Àsia Oriental, i a 
l’inrevés. El vicerector dona la benvinguda al director del Departament de Traducció i 
d’Interpretació i d’Estudis d’Àsia Oriental, que explica que ell ja va tractar aquest problema amb 
l’anterior directora del Departament i que aquesta via està pensada per al professorat permanent, i 
que segurament aquest desajust ve del moment de la contractació i potser és un error, però que 
no comporta cap problema; es podrà valorar amb el departament i s’ajustarà perquè cadascú 
estigui on pertoqui. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Autoritzar el canvi d’adscripció d’àrea de coneixement de la doctora Dolors Poch 
Olivé de l’Àrea de Lingüística General a l’Àrea de Llengua Espanyola. 
 
Segon. Autoritzar el canvi d’adscripció de l’àrea de coneixement dels doctors Miquel Àngel 
Piera i Eroles, Romualdo Moreno Ortiz i Juan José Ramos González, de l’Àrea d’Enginyeria 
de Sistemes i Automàtica a l’Àrea d’Enginyeria i Infraestructura dels Transports. 
 
Tercer. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
11. Informació sobre l’assignació de recursos de professorat de la plantilla B als departaments i a 
les unitats docents hospitalàries per al curs 2018-2019 
 
El vicerector presenta aquest punt de l’ordre del dia, diu que és un punt d’informació i explica les 
dades que consten al document que forma part d’aquest punt: les dades relatives als recursos 
disponibles per a la contractació de la plantilla B, les dades relatives a l’assignació de recursos de 
professorat als departaments i a les unitats docents hospitalàries, les dades dels departaments 
amb recursos compromesos i les dotacions extraordinàries i transitòries i la taula amb el cost de 
cadascuna de les categories contractuals de professorat de la plantilla B possibles a la UAB.   
 
 
12. Modificació del model i els criteris de priorització de les places de catedràtic contractat 
(repartiment de les places entre els àmbits) 
 
El vicerector presenta aquest punt i recorda que el model que es va aprovar l’any passat ja preveia 
que a la convocatòria del 2018 es revisaria el percentatge de places que corresponien a cada 
àmbit, que per a l’any passat es va decidir de repartir un 45 % de les places a l’àmbit de Ciències 
Socials i Humanitats i un 55 % de les places a l’àmbit de Ciències, Biociències, Ciències de la 
Salut i Enginyeria. Explica que han estudiat aquest assumpte, que han mirat quants acreditats 
tenen en cada àmbit i que, en aquest moment, hi ha 55 professors acreditats en recerca 
avançada: 13 de l’àmbit de Ciències Socials i Humanitats i 42 de Ciències, Biociències, Ciències 
de la Salut i Enginyeria. Explica que amb aquestes dades és evident que hi ha un desequilibri 
important, que potser portaria a fer una altra reflexió, però en aquest moment també s’ha de tenir 
en compte el que ha passat en l’avaluació dels mèrits rellevants: hi havia quatre places i es van 
repartir dues places a cada àmbit, i a les dues places de Ciències Socials i Humanitats es van 
presentar set persones i a les dues de Ciències, Biociències, Ciències de la Salut i Enginyeria es 
van presentar vint-i-dues persones, onze per a cada plaça.  



9 
 

 
El doctor Morente comenta que, un cop valorades les dades esmentades anteriorment, s’ha fet la 
proposta que consta en el document adjunt, tot i que creuen que aquest document s’hauria de 
revisar en el futur, d’aquí a dos o tres anys, i si es veu que aquesta desproporció es manté, com a 
comunitat universitària, caldrà plantejar una solució. Diu que la seva proposta és que es reparteixi 
el nombre de places de mèrits rellevants de forma proporcionalment al nombre d’acreditats al 
moment en què s’aprovi l’oferta d’ocupació pública al Consell de Govern, ja que es pot produir 
algun canvi, però s’ha de fixar un punt per calcular i aquest punt sembla correcte. 
 
A continuació, s’inicia un torn d’intervencions i un membre assistent es manifesta d’acord amb la 
proposta, però no tant en el fet que l’estudi general de la qüestió es faci d’aquí a tres anys,  i 
planteja que potser es podria fer un estudi abans, tenint totes les dades sobre la taula, i valorant si 
costa més acreditar-se en un àmbit o en un altre, per més que en aquest fet es pot incidir molt 
poc, només quan toca ser membre d’una comissió d’acreditació, o plantejant-ho a l’AQU. També 
es planteja que una dada interessant seria saber quin és el nombre total d’agregats dins de les 
dues grans àrees, per veure si el desequilibri és nomes en l’acreditació o ja ve d’abans. Finalment, 
es comenta que es podrien tenir en compte les dades de les hores de docència i que dins de les 
àrees de ciències també hi ha força desequilibri pel que fa a les acreditacions. 
 
El vicerector diu que està d’acord amb tot el que s’ha manifestat i que el termini de dos o tres anys 
no és per estudiar-ho sinó per veure com evoluciona el nombre de catedràtics contractats. Diu que 
es mirarà el nombre d’agregats per àmbit i les dades que calguin i que s’entoma l’encàrrec. 
Finalment, el vicerector respon que és veritat que hi ha desequilibris pel que fa a les acreditacions 
d’àrees de coneixement molt concretes, que és on es presenten més problemes, i en aquest sentit 
amb altres universitats s’han demanat dues proposes de revisió dels criteris que feia servir l’AQU, 
en concret a l’àrea d’infermeria i fisioteràpia, i a la de ciències de la naturalesa. Per acabar, 
demana als membres assistents que, si qualsevol membre de la comunitat universitària detecta 
una àrea en què passi això, siguin els primers a portar-ho a revisió.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Informar favorablement sobre la modificació del model i els criteris de priorització 
de les places de catedràtic contractat (repartiment de les places entre els àmbits) i elevar-la 
al Consell de Govern perquè l’aprovi, si escau.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquest 
acord. 
 
 
13. Assumptes de tràmit. Informació dels col·laboradors de docència o recerca nomenats durant el 
mes de gener de 2018 
 
El vicerector presenta la llista de tots els col·laboradors docents i de recerca que s’han introduït al 
sistema durant el mes de gener de 2018. 
 
A continuació, s’inicia un torn d’intervencions i la directora de l’ICTA comenta que al seu institut 
estan negociant un IVU des de fa temps i que ha aparegut al BABVE i no a l’ICTA, i no sap si és 
un error o si potser aquesta investigadora del CREAF estava negociant d’estar al BABVE. 
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Finalment, explica que demà hi ha eleccions a l’ICTA i que deixarà de ser directora, per la qual 
cosa s’acomiada d’aquesta comissió i es posa al servei de tots els membres de la Comissió pel 
que considerin oportú. El vicerector respon que desconeix el que li demana sobre l’IVU però que 
ho consultarà i, pel que fa al seu comiat com a membre de la Comissió, li vol agrair la dedicació, 
no només a aquesta comissió sinó a molts altres òrgans de la Universitat.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Considerar-se assabentada del reconeixement, com a col·laboradors docents 
durant el mes de gener del 2018 en les diverses modalitats previstes al Reglament de 
personal acadèmic, dels professionals que consten al document adjunt.  
 
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
14. Torn obert de paraules 
 
La doctora Esther Zapater planteja una situació que s’ha comentat altres vegades i que fa 
referència als aspectes de gènere en la composició de les comissions avaluadores de les places. 
Diu que entén que a vegades és difícil que la composició sigui paritària, però que, si es consideren 
les comissions suplents, a vegades en aquestes hi ha prou representació de gènere, i es pregunta 
per què no es té en compte en la comissió titular. Fa esment que aquest aspecte no és un 
suggeriment, sinó que és una obligació de la legislació catalana i espanyola, i que les properes 
acreditacions a les titulacions faran molt èmfasi en aquests aspectes. El vicerector es mostra 
totalment d’acord amb aquesta manifestació i ell i la delegada de la rectora s’hi sumen i actuaran 
també en aquesta línia.  
 
 
A les 12.46 h, el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària    Vist i plau  
 El president  de la Comissió 
 


